
 

 

Vragen van de VVD Schagen inzake de Groene Traverse 

Naar aanleiding van een gesprek met schoolbestuur willen wij graag de volgende vraag stellen. 

Er schijnen harde afspraken te zijn gemaakt in het verleden tussen wethouder Blonk en wethouder 

Beemsterboer met de schoolbesturen over de locatie van de nieuwe gymzaal. Wij willen graag deze 

overeenkomst op papier toegezonden zien worden en hebben tevens de vraag waarom deze niet bij de 

stukken zijn toegevoegd? 

Voor raadsleden zijn dit belangrijke documenten om tot zorgvuldige besluitvorming te komen. Weer 

een gemiste kans. 

 

Antwoord: Vanaf 2017 zijn er overleggen met de betreffende schoolbesturen geweest inzake de 

locatie van de nieuwe gymzaal. Dit heeft uiteindelijk geresulteerd in bijgevoegd collegevoorstel van 

16 oktober 2018. In dit collegevoorstel wordt het college meegenomen in de argumentatie en het 

proces met de schoolbesturen. Het college is niet bekend met een schriftelijke overeenkomst over de 

locatiekeuze. In het collegevoorstel staat beschreven dat er duidelijke afspraken zijn gemaakt met de 

schoolbesturen over de locatie van de gymzaal. Het besluit over de locatie is vastgelegd in de 

openbare besluitenlijst. Openbare besluitenlijsten worden wekelijks met de gemeenteraad gedeeld 

en zijn voor inwoners en belanghebbenden in te zien op de website. Gemakshalve bijgevoegd de 

genoemde openbare besluitenlijst.  


